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Innkalte: SL, administrasjonen ved Tommy og Jørgen.

Andre
innkalte:

Travis Cornwell

Referent: Kopi til: Alle innkalte + SU og og websiden

Forfall:

Nr. Saksbeskrivelse/ Overskrift:
24-1 Agenda blir eventuelt juster og godkjent:

Dagsorden fikk ingen tillegg

Vedtak: Dagsorden/ agenda er godkjent

24-2 Gjennomgang og godkjenning av referat, vedtak og aksjonspunkter fra sist møte:

Referat for møte 12.02.2024.

Vedtak: Referat godkjent.

24-3 Fast kort status fra administrasjonen over daglig drift siden sist og viktigste på drift neste periode:

Serieadministrasjon/serieoppsett:
● En god del utlånssøknader og flere internasjonale overganger.
● Noen aldersdispensasjonssøknader.

○ Deriblant to hvor det nye ekspertutvalget brukes, jf. KR. 5-5-3.
● De elektroniske spillerlistene er oppe og går. Lagene må “pushes” litt framover for å få dem utfylt

til 14 dager før seriestart som KR krever.
○ Instruksen for når kampspillerlistene skal leveres inn før kamp er under utarbeidelse med

SU jf. KR.
● Påmeldingsskjema til høstsesong er ute. Frist 15. mars. Per dags dato har kun 4 klubber meldt

seg på.
● Kamp oppsatt 16. mai, med alternativ dato 12. mai, er fastsatt til 12. mai.
● Tidspunktene for alle kamper er nå fastsatt.

○ For doubleheadere på Jordal har SU bestemt at det skal være maks 4 timer mellom
kampene. Trolls ønsket 5 eller 6.

● Serieavgifter for V24 er fakturert. Det samme gjelder vårens dommerkurs og Leder,- trener- og
dommerklinikk.

● Treningskamp avholdt i Bergen lørdag 2. mars mellom NHHIAF og BIA Bizons.
○ SA/DU hjalp til med dommere.

● Dommeroppsett for våren: DU avholder sitt møte om dette tirsdag 12. mars.
○ SA vil bestille nødvendige dommerreiser når det er klart.
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Klubbutvikling/ Ungdomsløftet:
Tilbud om booking av kartleggingssamtaler er gitt alle klubber. Noen følges opp særskilt ifm samtaler på
Clinic etc. Så langt er status:
Sarpsborg: Kartleggingsmøte complete. Buy-in besøk is friday 15th. Saturday we will try to do a small
flag practice for photo and video to use for SoMe.
Varhaug: Kartleggingsmøte was canceled by them last week, but they seemed positive about being able
to reschedule a new meeting on the 26th of March.
Vikings: They are interested in starting the process but would like to have a short discussion first to get a
better grasp on the practical aspects of the process. I will double check with them today to see if they
are still able to have a meeting with me next Thursday evening.
Tønsberg: I believe their årsmøte is next week so I will follow up with them and their new board leader
to get the development process started after Easter.
Skrim: They have been unresponsive. I'll try again in April.
Drammen: They seemed very positive from our ungdomsløftet meeting yet have not responded to my
follow up message sent in february. I can send them another message next week.
Kristiansand: I'll contact them again next week to see when we can get them started on the process.
Perhaps they will be more interested in starting up once the senior season is over.
Bergen: I have had no contact with them. They were the only club to not attend the Ungdomsløftet
møte.

Flaggfotball-prosjektet:
Jerrell er sykemeldt og det ser ut til å være nokså alvorlig. Vi avventer. I mellomtiden følger Jørgen opp
kontakt med Trolls og 2-3 bydelsprosjekter i Oslo + et initiativ med Starfighters, mens Travis følger opp
mot Olavs Menn på flagg.

Med Travis i spissen har vi lansert et forsøk på et “regionalt-stunt” på sør-vestlandet, med utgangspunkt
i der Travis bor. Tanken er besøk, coach-the coaches, holde en kom-å-prøve-dag, låne ut utstyr og hjelpe
til å arrangere en lokal turnering før eller rett etter sommeren. Her er litt status om arbeidet:
Feda IL is in, so the next step there is meeting with the team to decide when we will have the friday night
lights event. Feda IL har besluttet å ta opp AF.
Lyngdal IL: the meeting last night was not the årsmøte, but the preparation meeting with the hovedstyre.
Their årsmøte is next week, I believe. Last night's meeting was very positive and the board really seemed
to like the product. I am meeting there today with 10 teachers from the local schools to explain the
product to them and let them see how they fit into the puzzle. Lyngdal IL har besluttet å ta opp AF.
Farsund og Lista: The concept has been pushed to the football group to discuss whether or not it is a
competitor to the rugby team within their club. My plan is to send an email to the leader of the football
group today asking if he would like me to come and present to him and his people next week.
Flekkefjord: No new updates yet after the meeting with the two leaders of kultur og idrett for the
kommune. I will follow-up with them next week to see if they have been able to get in touch with Bakke
IL in Sira or any other potential clubs.
Moi IL: I have been invited to present to their board at their meeting in April.

Emails have also been sent to the following clubs: Randesund, Søgne, Giv Akt (Lindesnes), Sokndal, Eiger
(Egersund), and Mandalkameratene. No response from these yet.

Vedtak: Tas til etterretning

24-8 Beskrivelse: Eigil Norén minnepris, tilknyttet HOF.

Administrasjonen la frem innspill til kriterier for minnepris
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Vedtak: En minnepris for frivillig innsats i Eigil Noréns navn opprettes. Kriterier og plan for denne
fastsettes i eget dokument. Presentasjon av minneprisen på NAIFs nettsider skjer i forbindelse med
HOF-seksjonen på nettsidene.

24-9 Beskrivelse: Lag i Sør-vest vurderer å organisere en egen lokal liga og/eller cup høsten 2024.

Samtaler er gjennomført med initiativtaker Gjøran Thomassen i Gladiators. Miljøene som ønsker å
samarbeide er Lura Bulls, Kristiansand Gladiators og Grenland Giants. De har også invitert Tønsberg
Raiders.
Slik det fremstår nå, ønsker ikke disse lagene å spille i en serie. De ønsker å velge seg 3-4 helger, hvor de
kommer sammen, spiller 9er-fotball og låner spillere av hverandre for å få til 9er-fotball, dersom dette
trengs. Den primære driveren er fleksibilitet, valgfrihet og korte reiser/ lave kostnader. De ønsker ikke å
forholde seg til et serieoppsett og forpliktelsene i dette. De er inneforstått med imøtekommer at en slik
noe løsere “commitment” kan lede til kanselleringer eller store behov for å blande på spillere.

Vedtak: KR åpner for en løs organisering av Scrimmage mellom klubber og vi støtter initiativet.
Administrasjonen bes om å tilby dommere til disse kampene, hvis det er ønskelig. Kostnader for evt.
dommerreiser må betales fullt av arrangører. Dommerhonorar reguleres av årets dommerregning.
Administrasjonen holder god kontakt med ønske om at særskilt Lura og Grenland utvikler lag og klubb
til å delta på høyere nivå i fremtiden. Det er også viktig at vi holder øye med om lag som arrangerer
kamper på et slikt nivå, bidrar til utarming av dommerutvikling og vekst.

Ansvar: Serieadministrasjonen og Serieutvalget

24-13 Beskrivelse: Årsmelding seksjon amerikansk fotball til tinget, for 2022 og 2023

Vi gjennomgikk dokumentet som var utarbeidet av Eyvin. Noen detaljer ble diskutert, bekreftet og
endret.

Vedtak: Årsmeldingene tilføyes informasjon om NM og serier, samt internasjonale kamper for landslag
og dommere. Leveres til Generalsekretær.
Ansvar: Eyvin, Jørgen og Tommy

24-14 Beskrivelse: Strategidokument NAIF 24-28 - enighet om mål AF

HOVEDMÅL AMERIKANSK FOTBALL - AKTIVITETSUTVIKLING

Amerikansk fotball skal i løpet av planperioden doble antall medlemmer og utvide aktivitetstilbudene
lokalt, regionalt og nasjonalt. Alle medlemsklubber skal tilfredsstille lovpålagte krav til klubbdrift.

DELMÅL

- Vi skal i løpet av planperioden ha økt antall medlemmer i alderen 0-19 år med 500 nye medlemmer i
tackle fotball og 1500 nye medlemmer i flaggfotball.

- 80 fleridrettslag skal ha tatt opp flaggfotball, og eller Tackle som gren i løpet av planperioden.

- Vi skal i samarbeid med klubbene utvikle lokale konkurranseformer for junior og bredde i både
tackle- og flaggfotball.
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- De lokale konkurranseformene skal få mulighet til å utvikle seg til regionale og/eller nasjonale
arrangement.

- Alle medlemsklubber skal i løpet av planperioden ha deltatt i en klubbutviklingsprosess i regi av
idrettskretsen eller NAIF.

HOVEDMÅL AMERIKANSK FOTBALL - TOPPIDRETT
-  Flaggfotball: Dame- og herrelandslaget deltar i OL 2028. 

- Tacklefotball: Norges herrelandslag er rangert blant Europas 8. beste nasjoner. Kvartfinale-nivå.

DELMÅL

- Flaggfotball: Dame og herrelandslag deltar i EM 2025, VM i 2026 og EM i 2027.

- Tacklefotball: Herrelandslaget kvalifiserer seg til EM i 2026-27 og 2028-2029 og deltar i EM for U19 i
28-29.

Vedtak: Seksjonsledelsen vedtar målsettinger for Aktivitetsutvikling og Toppidrett som er skissert i
høringsdokumentet Strategiplan 2024-28.

Ansvar: Jørgen og Gensek.

Signaturer: Dato:

______________________________ _________________________
Eyvin Nygaard Sommerseth Julie Wedum Heiberg
Seksjonsleder Amerikansk Fotball Personlig vara til Seksjonsleder

______________________________ _________________________
Jørgen Benestad-Johansen Thomas Kejser-Lervik
Sportssjef Amerikansk Fotball i NAIF Sportsdirektør i NAIF


